



LAWRY'S
THE PRIME
RIB

FATHER'S DAY CELEBRATION

16 & 17 June 2018



Enjoy Standard Chartered credit card exclusive offer
and advance booking discount
尊享渣打信用卡獨家優惠及優先訂位禮遇

For reservations 訂座電話: 852.2907 2218

FATHER'S DAY DINNER

16 & 17 June 2018, 6pm onwards

**Lobster Tail with
Vanilla Butter and Avocado**
雲呢拿牛油龍蝦尾配牛油果

or 或

Pumpkin Soup with Scallop
南瓜濃湯配帶子

or 或

Lobster Bisque +HK\$60
龍蝦濃湯



The Famous Original Spinning Bowl Salad
冰旋翡翠沙律



Roasted Prime Rib of Beef au jus – California Cut
Mashed Potatoes, Yorkshire Pudding
Choice of Creamed Spinach or Creamed Corn
特級燒牛肉-加州薄切，香滑薯蓉，英式烘薄酥餅，自選忌廉菠菜或忌廉粟米

or 或

Pan-roasted Salmon
Warm Crushed Potatoes, Lime and Coriander Mayonnaise
香烤三文魚，薯蓉粒，青檸，香菜蛋黃醬

or 或

Oven Roasted Spring Chicken with Mushroom and Asparagus Spear
Broad Beans, Fresh Peas, Lemony Roasted Potatoes and Charred Leek Purée
烤春雞配蘑菇及嫩蘆筍
蠶豆，青豆，檸檬燒薯仔，燒大蔥蓉



American Cheesecake with Mixed Berries
美式芝士蛋糕配雜莓

Per Person 每位

Standard Chartered Credit Card Exclusive Price 渣打信用卡尊享價 **\$588***

Advance Booking Price 優先預訂價 \$598*

Regular Price 原價 \$668

SEMI-BUFFET BRUNCH

17 June 2018

1st session: 11am-12:45pm; 2nd session: 1pm-3pm

An entrée and a drink of your choice with buffet-style salad, soup and dessert
父親節半自助早午膳：自選主菜及飲品，配自助式沙律、湯及甜品

\$298 up / person 每位

Subject to 10% service charge. A deposit of \$500 per table is required to confirm the reservation.

Father's Day Dinner: *Reservations on/before 11 June 2018 can enjoy the Advance Booking Price.

Standard Chartered Credit Card Exclusive Price is only eligible for Standard Chartered / MANHATTAN Credit Cards issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited. Cardholders must settle the whole payment by eligible cards.

Both offers cannot be used in conjunction with other promotional offers or cash vouchers.

另加一服務費。所顧客須繳交每檯\$500按金以確認訂座。

父親節晚膳：*於2018年6月11日或之前預訂可享優先預訂價。渣打信用卡尊享價只適用於渣打銀行(香港)有限公司所發行之渣打/MANHATTAN信用卡。須以合資格信用卡全數簽賬方可享用優惠。以上兩項優惠不可與其他推廣優惠及現金禮券同時使用。